
Referat fra Årsmøte 2020

Båstad IL Skøyter

Sted: I vårt eget hjem, teams-møte pga. koronasituasjonen i Norge

Dato: Søndag 10.mai 2020, klokka 20.00

Tilstede: Astrid Lien Fjeld, Kåre Anders Orderud, Maria Ekhaugen, Finn Lunde, Glenn Øyvind
Teig, Espen Myhrer og Elisabeth Lien Fjeld.

1) Godkjenne de stemmeberettiga:

Det er 7 stemmeberettiga som deltar.

Årsmøtet godkjenner dette.

2) Godkjenne innkalling og saksliste

Finn leste opp sakslisten.

Årsmøtet godkjenner dette.

3) Valg av dirigent, sekretær og to til å skrive under protokollen

Dirigent: Finn Lunde

Sekretær: Elisabeth Lien Fjeld

Underskrift: Glenn Øyvind Teig og Kåre Anders Orderud

4) Båstad IL Skøyter årsberetning

Finn leste opp årsberetningen. Noen punkter ble påpekt og disse blir tilført/rettet opp. Se
vedlegg 1.

Årsmøtet godkjenner årsberetningen med rettelser.



5) Klubbens regnskap

Finn leste opp de største summene, noter samt driftsresultat. Det er brukt autorisert
regnskapsbyrå som har revidert regnskapet, Eidsbergs herreds regnskapslag SA. Se vedlegg
2.

Årsmøtet godkjenner regnskapet.

6) Årsberetning og regnskap for Kunstisens Venner

Finn leste opp dette. Se vedlegg 3.

Årsmøtet godkjenner dette.

7) Innkomne forslag

Det er ikke kommet inn noen forslag som skal behandles.

8) Kontingent for 2020-2021

Kontingenten blir holdt uendret da den ikke utgjør store inntekter.

Årsmøtet godkjenner dette.

9) Budsjett

Det er gjort noen endringer i forhold til fjorårets budsjett med tanke på utgifter til
reguleringsplan og bygging av tak over banen. Vi må vurdere i løpet av sesongen hvor mye vi
kan sponse løpere med. Se vedlegg 4.

Årsmøtet godkjenner dette.

10) Valg

Følgende personer er på valg:

Leder Finn Lunde Gjenvalg, 2 år

Nestleder Kåre Anders Orderud Gjenvalg, 2 år

Sekretær Elisabeth Lien Fjeld Gjenvalg, 2 år

Styremedlem Espen Myhrer Gjenvalg, 2 år

Styremedlem Maria Ekhaugen Gjenvalg, 2 år



Varamedlem

Leder valgkomite

Hoved revisor

Geir Arne Hansen

Espen Myhrer

Ny, 2 år. Per Kristian Østbye

Gjenvalg, 1 år

Eidsberg Herred Regnskapslag Ny, 1 år.

Disse personene ble enstemmig valgt av årsmøtet.

Årsmøtet ble hevet 21.00

Båstad, 10.mai 2020

Kåre Anders Orderud



VEDLEGG

ÅRSBERETNING BÅSTAD IL
SKØYTER 2019/2020

Administrasjonen

Det har i driftsåret 2019 vært avholdt 10 styremøter. Alle disse møtene er det ført protokoll
fra. Foruten nevnte møter har det også vært avholdt noen uformelle møter i forbindelse med
loddsalg, treninger, dugnader og lignende, disse er det ikke ført protokoll fra. Representanter
fra styret har vært til stede på møter i Båstad IL, Trøgstad Idrettsråd, Østfold skøytekrets samt
Norges Skøyteforbund.

Dette året har styret bestått av følgende personer

Leder:
Nestleder:
Sekretær:
Kasserer:
Styremedlem:
Styremedlem:
Styremedlem:
Styremedlem
Styremedlem:
Styremedlem:

Varamedlem:
Varamedlem:

Finn Lunde
Kåre Anders Orderud
Elisabeth Lien Fjeld
Elin Sæther Nilsen
Petter Ole Kirkeby
Jon Arne Michelet
Astrid Lien Fjeld
Glenn Øyvind Teig
Espen Myhrer
Maria Ekhaugen

Karl Fredrik Kjeve
Geir Arne Hansen

Dugnad og sponsing

Diverse arrangementer
Påskeaften: Da hadde vi tradisjon tro vårt kakelotteri, ved Bunnpris i Båstad. Samtidig deltok
vi på «Påskehare-arrangementet» på Trøgstad Fort. Der hadde vi med løpere som viste seg
frem på sklibrett og som hjalp barn som ville prøve sklibrett. Yi hadde også med voksne som
sto med informasjon samt prøvde å få flere med i skøytegruppa.
17. mai: I borgertoget i Trøgstad på 17.mai stilte skøytegruppa med mange både store og små
representanter.
Sommerarrangement på Mysen: 15.juni deltok vi på stand for sponsoren vår; Gjensidige.
Her hadde vi med løpere som viste seg frem på ski ibrett, samt voksne som informerte om
skøytegruppa og aktiviteten vår.
«Jul i bygda»: Yi bidro også i år som tidligere med å arrangere «Jul i bygda» i Båstad.
Arrangementet ble gjennomført JO.november og vi solgte lodd, vafler og kaffe.
Kjøkkentjeneste i løpet av sesongen: Astrid Lien Fjeld har stilt opp på kjøkkenet på de aller
fleste mandagene og torsdagene i tillegg til Villbåstingen og Paddehatten. Hun har hatt med
seg to familier hver uke, dette fungerer veldig bra. Tusen takk til alle!
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Sponsoravtaler
Sponsoravtalen med Trøgstad Sparebank og Gjensidige Mysen løper ut sesongen 2021.Vi har
også avtale med ECO-Kraft og Landmåler Martin Ruud, dette er årlige avtaler som fornyes
hvert år. Sponsoravtalene våre har en samlet årlig verdi på kr. 96.500.

Vedlikehold av anlegg
Det har i løpet av sommeren og høsten blitt utført dugnad med maling av maskinhus samt
opparbeidelse av ny parkeringsplass bak maskinhuset. Samtidig er det gjort utbedringer i 2.
etasje på maskinhuset da lokalene er blitt leid ut til Båstad Treningssenter AS. På grunn av
dette har vi også gjort ferdig mye utvendig ved maskinhuset, muren har blitt stablet ferdig
pluss at det er fylt opp og ordnet bedre ankomst opp dit. Selve skøytebanen har blitt avrettet
og er så godt som perfekt, det vil bli gjort en siste finpuss av banen til våren. Det har blitt
gjort en stor jobb med å rydde uteområdene rundt maskinhuset og banen, dette kommer vi til å
fortsette med utover våren.

Hovedrengjøring av klubbhuset
I mai gjennomførte vi hovedrengjøring av klubbhuset, der alle rom ble vasket skikkelig. På
denne måten var det klart for utleie i sommerhalvåret.

Skøytesliping
Etter endt skøytesesong i 2018/2019 hadde vi innlevering av utleie skøyter. Da alle disse var
kommet inn arrangerte vi stordugnad på skøytesliping. Her stilte mange opp og vi fikk slipt de
aller fleste utleie skøytene våre slik at de var klare til ny skøytesesong.

Trening og sportstigaktivitet

For sesongen 2019/2020 er det Elisabeth Lien Fjeld, Andreas Holmen Minge og Finn Lunde
som har stått for de aller fleste økter gjennom hele sesongen. Per Thomas Huth har vært
sportslig leder. Han har hatt flere spesifikke teknikkøkter, i tillegg har han hatt ansvar for
planlegging av trening i samarbeide med Finn Lunde. I sommerhalvåret hadde Lars Marius
Østreng Nes ansvar for ei økt i uka. Vi har fått med en stor gruppe med yngre løpere i
vinterhalvåret, disse har Hege Andersen og Marianne Mortensen tatt seg av på treningene.
Dette har vært meget vellykket og oppslutningen har vært stor, de ønsker å fortsette med en
økt i uka gjennom sommerhalvåret.

Trening gjennom året
Vi har fått etablert en flott gruppe med aktive løpere i alder fra 11 til 15 år, denne består av
rundt 10 løpere. I tillegg har vi fått en gruppe på mellom IO og 15 rekrutter. i alder 7-9 år,
som også har deltatt på fellestreningene hver onsdag i vinter.
Andreas Holmen Minge har hatt ansvar for treningene på tirsdager i sommerhalvåret, disse
øktene har vært rulleskøyter i Askim.
Elisabeth Lien Fjeld har hatt ansvar for barmarkstreningene som har blitt gjennomført på
onsdager gjennom hele året.
Finn Lunde har hatt ansvar for sykkeløkter på tirsdager/torsdager og søndager. Han har fått
god hjelp av Espen Myhrer, Kåre Anders Orderud og Tone Benjaminsen. Noen få av våre
løpere har også deltatt på kortbane trening i Oslo i sommer og høst, dette har vært i samarbeid
med Oslo Skøyteklubb.
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Deltagelse på samlinger
Klubben var i år, som tidligere år, på sommeris på Hamar, Elisabeth Lien Fjeld var med som
trener på denne samlingen. Samlingen ble gjennomført 26.-30.juli og vi bodde i
campinghytter og campingvogner på Tangenodden camping. Marianne Mortensen var med og
trente de yngste løperne. Her stilte vi opp med mange løpere, både de som har vært med
mange ganger, men også noen som var med for første gang. Dette er en flott tur både
treningsmessig og sosialt.
Klubben arrangerte også to turer til Vånersborg skøytehall i Sverige i august og september,
her var Finn Lunde med som trener.
Guttcløftet ble arrangert i Bjugn 22. til 27. juni. Her deltok Marius Sæther Nilsen, Paul
Fredrik Michelet, Mathias Myhrer og Bernard Benjaminsen. Amalie Haugerud Teig og
Johanna Novak Orderud deltok på jenteløftet som ble holdt på Toneheim folkehøyskole i
Hamar 21.-25. juni.
Skøytecamp ble arrangert i Hamar i august. Dette var en ukes samling arrangert av Norges
Skøyteforbund. Her deltok Mathias Myhrer, Paul Fredrik Michelet, Thomine Sæves Myran,
Amalie Haugerud Teig og Johanna Novak Orderud.

Trening på is
Det ble arrangert turer til Frogner stadion i oktober og begynnelsen av november. I Båstad
hadde vi is allerede fra 1 0.november. Isen ble liggende frem til 01.mars, men da tok dessverre
varmen og nedbøren overhånd. Gjennom sesongen har vi hatt trening 3-4 dager i uken samt
serieløp hver torsdag. Denne sesongen har våre løpere deltatt på løp i Geithus, Hamar, Asker,
Jevnaker, Tønsberg og Heereveen. Flere løpere skulle vært med på avslutningsløpet i
Stavanger i mars, men på grunn av Covid-19 viruset ble dette avlyst. Løperne har levert gode
resultater og gjort seg bemerket høyt opp på resultatlisten flere steder, gledelig er det også at
vi har hatt med flere nye løpere bort på løp.

landslagsloper Johann Jørgen Sæves
Johann Jørgen Sæves har vært fast i sprintgruppa på landslaget denne sesongen. Han har blitt
trent av Jeremy Wotherspoon. Dessverre klarte ikke Johann Jørgen å kvalifisere seg til noen
WC løp denne sesongen. Han har deltatt i flere NC, dessuten har han hjulpet til på noen
treninger i Båstad og deltatt på serieløp. Han skulle deltatt på NM i Asker andre helgen i
mars, men på grunn av Covid-19 viruset ble NM avlyst.

Skøyteskole
Vi har også denne sesongen arrangert skøyteskole på mandager. Vi har gjennomført 8
skøyteskoledager med god oppslutning. Det er registrert 34 deltagere på skøyteskolen. Det har
vært med stor glede å se mange fornøyde små deltagere. Hovedaktiviteten har vært
hinderløype, her har Kai Fjeld og Solveig Lintho stilt opp på samtlige skøyteskoler. Finn
Lunde har vært tilstede på samtlige skøyteskoler.

Serieløp
Det er gjennomført 6 seriløp i perioden januar og februar, og det har vært 156 startende til
sammen på løpene. Vi har hatt mange debutanter på årets serieløp, og det er satt flere
personlige rekorder på alle løpene. På siste serieløp 20.02.2020 ble det gjennomført en
vellykket stafett hvor både foreldre og aktive deltagere deltok på lagene.

langløp
19.januar avviklet vi Villbåstingen, her var det 121 deltagere. Dette var en flott dag med gode
isforhold, temperaturen lå på 2-3 minusgrader. Totalt ble det gått 4555 runder, det var Jørgen
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Sæves og Nora Baastad som gikk lengst i henholdsvis herre- og dameklassen. Paddehatten ble
arrangert 23.februar under både flotte vær- og isforhold. Det var kun 39 deltagere, dette var
nok grunnet vinterferie og lite annonsering. Her var det Albert Westgaard og Elin Sæther
Nilsen som gikk flest runder i de to klassene.

Landsmesterskapet 2020
Landsmesterskapet ble arrangert i Fosenhallen i Bjugn 14.-16.febraur, her stilte Båstad med
hele 6 løpere; Paul Fredrik Michelet, Mathias Myhrer, Marius Sæther Nilsen, Bernard
Benjaminsen, Martin Johannessen og Amalie Haugerud Teig. Dette ble et av de beste LM i
klubbens historie, hvor Båstadløperne dro hjem med IO medaljer. Status ble; 3 gull, 5 sølv og
2 bronse. Både Amalie Haugerud Teig (500 meter+ fellesstart) og Marius Sæther Nilsen (I 00
meter) ble Landsmestere. Marius satte i tillegg mesterskapsrekord på l 00 meter. Vi stakk også
av med prisen for klubben med størst økning i antall deltagere i LM, denne ble utdelt på
banketten. I tillegg til enkeltdistanser gikk Martin Johannessen, Marius Sæther Nilsen og
Pauls Fredrik Michelet lagtempo for Østfold Skøytekrets, de fikk en flott 7.plass.

Kretsmesterskap 2020
Kretsmesterskapet ble arrangert på Båstad Kunstis torsdag 30.januar med 500 og I 000 meter
som distanser. Kretsmestere ble Amalie Haugerud Teig (J 12), Paul Fredrik Michelet (G12),
Marius Sæther Nilsen (Gl 3), Martin Johannessen (G 16) og Johann Jørgen Sæves (Menn
senior).

Årsavslutning sesongen 2019
Årsavslutningen for Båstad IL Skøyter på holdt i gymsalen på Båstad skole 7.april 2019. Her
var det 60 barn som fikk premie for deltagelse på skøyteskolen og 54 løpere fikk premie for å
ha deltatt på 3 eller flere serieløp gjennom sesongen.

ASK-cupen 2020
Båstad IL Skøyter deltok med mange løpere under ASK-cupen på Frogner stadion, Oslo i
februar. Der fikk vi med oss prisen for beste klubb hjem. Dette er en pris som regnes ut både
etter antall deltagere og resultater. Veldig moro å få med seg denne hjem og det viser at vi er
en stor klubb med mange løpere nå.

Utmerkelser
På årsavslutningen ble det delt ut mange utmerkelser.
Johann Jørgen Sæves fikk bestemannsprisen fra ØSK, innsatsprisen fra skøytegruppa, klubb-,
krets- og banerekorder.
Paul Fredrik Michelet fikk fremgangsprisen fra skøytegruppa.
Marius Sæther Nilsen fikk Magne Slettes minnefond.
Amalie Haugerud Teig fikk klubb- og kretsrekord.
Unni Evenby fikk hederspris fra skøytegruppa samt at hun ble æresmedlem i Båstad IL.
Elisabeth Lien Fjeld fikk Bragdprisen fra Båstad IL.

Bane/drift
Det rettes en stor takk til banemannskapet vårt som i hovedsak har bestått av Kåre Anders
Orderud, Glenn Øyvind Teig og Espen Myhrer, med hjelp fra flere. Disse har sørget for at vi
har hatt is til treninger og serieløp, hver dag gjennom hele sesongen.
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Jobh som er gjort rundt driften
Før sesongen med is startet ble siste del av banen rettet opp samt slodde slik at det ble lett å
legge is. Snøskjæret har blitt reparert med en ny kombinert nal av gummi og stål for måking
av banen. Det har også blitt kjøpt inn et bakmontert skjær til traktoren for måking av banen og
skraping av veien samt parkeringsplassen. I forbindelse med den nye ismaskinen så ble det
satt opp en ny kran for fylling av varmtvann i maskinhuset, siden ismaskinen må ha dette. Det
har også vært en opprydding i maskinhuset med blant annet kasting av gammelt defekt utsyr.
For å lettere kunne utføre småreparasjoner ble det kjøpt inn litt nytt verktøy for bruk i
maskinrom og garasjen. Det har også blitt byttet kran for tømming av kjøletårnet.

Strømforbruk
Det har vært en mild vinter med lite kuldegrader, dette har resultert i at vi har måtte kjøre
isnalegget nærmest kontinuerlig. Som følge av god oppfølging fra Espen Myhrer, Kåre
Anders Orderud og Glenn Øyvind Teig så har vi klart å begrense strømforbruket, dermed har
det vært på et akseptabelt nivå. Totalt forbruk på strøm fra november og til isen gikk har blitt
på ca 80 000 kroner, fordelt på 15 000 i november, 15 000 i desember, 30 000 i januar og
20 000 i februar.

Utleie av klubbhuset
Klubbhuset har vært leid ut til flere forskjellige arrangementer i løpet av året, her kan vi nevne
møter, bursdager, konfirmasjon og andre selskapeligheter.

Utleie av andre etasje i maskinhuset
Båstad Treningssenter AS leier andre etasje av maskinhuset til driften sin. Avtalen med dem
løper frem til I .september 2020. Årlig leie er på 96 000 kroner. De har betalt 90 000 kroner i
år, da de fikk betale 5000 og ikke 8000 per måned i januar og februar.

Bruk av banen.for andre enn klubben
Skøytebanen har også vært flittig i bruk denne sesongen til tross for en dårlig vinter. Det har
vært skoler, barnehager og SFO fra Indre Østfold kommune. Det har også vært en del lag,
foreninger og barneidretter som har besøkt banen vår.

Innkjøp av ny ismaskin
Styret besluttet på styremøtet 26. februar 2019 å kjøpe ny ismaskin. Vi fikk god hjelp av
mange sponsorer til å kunne gå til innkjøp av denne maskinen. Ismaskinen av typen Engo Red
Wolf LX ble overlevert klubben i begynnelsen av november 2019. Det har fungert godt og
banemannskapet er fornøyde med den. Tusen takk til alle sponsorer!

Innkjop av tidtakerutstyr
Klubben har gått til anskaffelse av automatisk tidtagersystem, som er testet ut på de siste
serieløpene i sesongen. Systemet består av signalmottak fra startpistol, sensorer på banen og
system for tidsregistrering. Utstyret fungere meget bra og er et godt tilskudd for å oppgradere
skøytebanen. Påmelding og trekking foregår fortsatt i eksiterende system, men fremover kan
dette søkes løst gjennom det nye systemet, som også enkelt kan bygges ut med
resultatskjermer både ute på banen og inne i klubbhuset. Den store fordelen med det nye
tidtagerutstyret er selvsagt at løpere og publikum raskt får passeringstider, rundetider og
sluttider straks løperen har passert. Takk til Anders Krokeide som har satt seg godt inn i dette
og vært vår systemoperatør så langt.
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Økonomi og veien videre
Klubben har i sesongen 2019/2020 hatt god økonomi. Vi har gjort flere ulike investeringer i
ulik størrelse gjennom året. Se regnskapet for tall.

Støtte til Johann Jørgen Sæves
Klubben har som følge av dårlig økonomi i Norges Skøyteforbund også denne sesongen gitt
støtte til Johan Jørgen Sæves for inndekning av egenandeler ved treningssamling. Denne
støtten har vært betydelig mindre enn forrige sesong, siden Johann Jørgen selv har skaffet seg
sponsorinntekter til inndekning av flere av deltagelsene selv samt at han ikke kvalifiserte seg
til deltagelse i WC.

Prosjekt takoverbygg
Styret har besluttet å starte arbeidet med detaljprosjektering av takoverbygg på skøytebanen.
Det arbeides nå med en plan for å legge tak over løpebanene (inkludert oppvarmingsbane),
tilslutte klubbhus og maskinhus, og implementere speakerbua under takoverbygget. På
ytterkant av banen blir det vegger med lys/luftinngang samt plass for publikum på
oppløpssiden. Det arbeides med rammesøknad for prosjektet, som planlegges oversendt
kommunen i løpet av våren 2020. Det utarbeides så et detaljert grunnlag for å innhente priser
på materialer og arbeide i løpet av forsommeren 2020.

Et endelig byggevedtak forventes å kunne tas når en fullstendig byggekalkyle foreligger i
løpet av sommeren 2020. Første mulige byggestart vil være våren 2021 under forutsetning av
at pågående reguleringsplan er godkjent, og at rammetillatelse fra kommunen foreligger. Det
er planlagt en betydelig dugnadsinnsats for å kunne realisere prosjektet. Prosjektet er innvilget
tippemidler samt støtte fra kommuner og fylkeskommune. Spesiell takk til Trøgstad
Sparebank som har bidratt med midler til prosjektet.

Styret har nedsatt en prosjektgruppe som består av: Kai Fjeld (leder), Kåre Anders Orderud,
Petter-Ole Kirkeby, Per Thomas Huth og Finn Lunde (finans).

Reguleringsplanfor området
Det er igangsatt et arbeide med å utarbeide en reguleringsplan for idrettsområdet i Båstad.
Reguleringsplanen vil inneholde bestemmelser for hvordan området blant annet skal benyttes
til idrettsbaner (skøyter og fotball), parkering, menneskeflyt og bygninger. Det har vært
gjennomført et oppstartsmøte med kommunen høsten 2019, og arbeidet er offentlig varslet i
januar 2020. Representanter fra naboene har vært til stede på 3 informasjonsmøter som
klubben har gjennomført så langt. Gode innspill fra offentlige myndigheter og naboer er med
på å danne grunnlaget for innholdet i planen.

Reguleringsplanen planlegges å bli oversendt kommunen for behandling i løpet av våren
2020.

Båstad 17.mars 2020
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Finn Lunde
Leder, Båstad IL Skøyter
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Elisabeth Lien Fjeld
Sekretær, Båstad IL Skøyter



REGNSKAP FOR BÅSTAD IDRETTSLAG - SKØYTEGRUPPA 2019
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INNTEKTER UTGIFTER

Gaver til ismaskin 941 350,00 Investeringer I 453 928,24
Drift- og aktivitetsstøtte 324 369,00 Stevner og aktiviteter 31 I 697,16
Øvrig inntekt 225 121,00 Vedlikehold og drift klubbhus 271 063,57
Sponsor- og samarbeidsavtaler 184 826,00 Materiell/utstyr 45 744,75
Provisjon bingo I I I 550,00 Utstyr 33 310,00
Husleieinntekter 102 000,00 Øvrig drift 32 930,20
Momskompensasjon 63 069,00 Kiosksalg 13 841,35
Grasrotandel 55 087,29 Administrasjon og møter 13 577,15
Øvrige gaver 44 008,00 KM-godtgjørelse 9 711,00
Kiosksalg 34 103,47 Øvrige driftskostnader I 613,27
Renteinntekter I 545,85 Bankgebyrer I 134,50
SUM INNTEKTER 2 087 029,61 SUM UTGIFTER 2188551,19

ÅRETS RESULTAT -101 521,58

BEHOLDNINGSENDRING
INNG.BEH. UTG.HEH. ENDRING

Gjeld -3 450,00 -300 000,00 -296 550,00
Kasse 8 262,00 5 936,00 -2 326,00
Bank 1140.20.15944 Driftskonto 179 517,22 225729,17 46 211,95
Bank 1140.66.21849 Kapitalkonto 226 369,61 477 427,66 251 058,05
Bank 1140.67.80300 Sponsorkonto 100 334,85 419,27 -99 915,58

511 033,68 409 512,10 -101521,58

Båstad, 25. februar 2020

/ ll/1, c!xe)1LJ?/ A,;\_~
Elin S. Nilsen
kasserer

revisor

Finn Lunde
leder



BÅSTAD IDRETTSLAG
20.1.2020

REGNSKAP I.I -31.12.2018 for SKØYTEGRUPPA
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KONTO
3. INNTEKTER

REGNSKAP
2019

BUDSJETT
2020 AVVIK

3010
3019
3231
3232
3313
3320
3328
3331
3350
3410
3411
3420
3450
3510
3540
3611
3613
3630
3710
3720
3750
.woo
3910
3930
3940

Aktivitetskontingent
I .agskontingent
Drift- og aktivitetsstoue
tnvcstcringssioue
Egenandel deltakelse andres nasjonale stevner/mesterskap
Stevneinntekter egne arrangementer
Startkontingent egne arr.
Egenandel treningssamlinger
Skøyteskole
Husleieinntekter Storstua
I Iusleicinntekter klubbhus
Utleieinntekter bane
Utleie av materiell/utstyr. sliping
Salg av materiell/utstyr
Kiosksalg
Egne lotterier
Provisjon bingo
Dugnadsvirksomhet
Reklame- og annonseinntekter
Reklameskilt på banen
Sponsor- og samarbeidsavtaler
Gaver/støttetildeling ny ishall
Gaver
Grasrotandel
Momskompensasjon
Sum inntekter

9 950.00
I 450,00

324 369.00
0,00

44 388,00
9 080,00
8 200,00

30 546,00
6 840.00

91 000,00
l l 000,00
15 860,00
23 790,00
28 l 70.00
34 103,47
17 597,00

111 550,00
0,00

20 250,00
9 000.00

484 826,00
941 350,00
44 008,00
55 087,29
63 069,00

2 385 483,76

9 000,00
3 000,00

370 000,00
4 000,00

65 000,00
9 080,00

10 000,00
40 000,00
6 840,00

96 000,00
11000,00
15 000,00
24 000,00
40 000,00
35 000,00
15 000,00
80 000,00
20 000,00
15 000,00
12 000,00
96 000,00

300 000,00
1500,00

40 000,00
380 000,00

I 697 420,00

+ 950,00
- l 550,00
-45 631,00
- 4 000,00
-20 612,00

+ 0.00
- I 800,00
- 9 454.00

+ 0.00
- 5 000.00

+ 0,00
+ 860,00
- 210,00

- 11 830.00
- 896.53

+ 2 597,00
+ 31 550,00
- 20 000,00
+ 5 250,00
- 3 000.00

+ 388 826,00
+ 641 350,00
+ 42 508,00
+ 15 087,29
• 316 931,00
+ 688 063,76

DRIFTSUTGIFTER
4.
4030
4114
4120
4130
4220
4260
4310
4320
4330

5.
5110
5210
5220
5240
5910

Stevner og aktiviteter
Andres nasjonale stevner/mesterskar
Øvrige arrangementsutgifter
Egne kretsstevner/anesterskap
Egne nasjonale stevner/mesterskap
Treningssamlinger
l ltstyr
Trener-utdanning/utgifter
Lederutdanning
Dommcr-/funksjonærutdanning
Sum
Administrasjon og møter
Moteutgifter
Annonser
Kontorrekvis i ta/trykksaker
Porto
Blomster/gaver
Sum

188 966,93
11 601.01

0,00
0.00

71 599.22
33 310,00

0,00
0.00

6 220.00
311 697,16

351,00
649,75

l l 318,40
416.00
842,00

13 577,15

200 000,00
5 000,00
2 000,00

45 000,00
90 000,00
40 000,00
10 000,00

0,00
5 000,00

397 000,00

500,00
1 200,00

12 000,00
416,00

4 000,00
18 116,00

- 11 033.07
+ 6 601,01
- 2 000,00

• 45 000,00
-18400,78
- 6 690.00

- 10 000,00
+ 0,00

+ I 220,00
- 85 302,84

- 149.00
- 550,25
-681,60
+ 0,00

- 3 l 58.00
- 4 538.85

6. Anlegg/maskiner, drift og investeringer.
60-62
6040
6140
6240
6260
651
6510
651 l
6512
6513
66-67
6640

701 I

Investcrtnger
Investering i klubbhuset
Investering i bane
Investering i haneutstyr
Investering i utstyr
Drift klubbbus
Vedlikehold maskinhus. anlegg og bane
Vedlikehold klubbhus
Strømutgifter
Renhold klubbhus
Drift
Banedrift på idrettsplassen

KM-godtgjørelse

308,00
21 357,00

I 456 571.95
9001,29

191 781.00
21 392,00
55 731,87
2 l 58.70

0,00
32 930.20

I 791 232,01

9 711,00

15 000,00
20 000,00
15 000,00
so 000,00

100000,00
15 000,00

100 000,00
1827,00

12 000,00
20 000,00

700 000,00
I 048 827,00

15 000,00

- 14 692,00
+ l 357,00

+1441571,95
- 40 998,71

+91781,00
+ 6 392.00
-44 268,13

+ 331.70

- 12 000,00
+ 12 930.20

+ 742 405,01

- 5 289,00

6740 Drift av baneutstyr
6750 Utgifter ny ishall

:la!lsified: lntS\rli\al
7. Tilskudd/overføringer og utg. ved inntektsbr. tiltak.



7210 Lisens ti I særforbund 0,00 0,00 + 0.00
7220 Kontingent til særkrets 0,00 1 000,00 - I 000.00
7225 Kontingent ti I Båstad IL 0,00 4 500,00 - 4 500,00
7510 Materiell/utstyr 45 744.75 7 530,00 + 38214,75
7540 Kiosksalg 13 841.35 12 000,00 +1841,35
7610 Utgifter ved vipps/lotteri/o.l. I 613,27 2 000,00 - 386. 73
7620 Dugnadsutgi fler 0,00 20 000,00 - 20 000.00

Sum 70 910,37 62 030,00 + 8 880,37
SUM DRIHSUTGIFTER 2187416,69 I 525 973,00 + 661 443,69
DRIFTSRF:SULTAT 198 067,07 171 447,00 + 26 620,07
8. FINANS-/EKSTRAORD. POSTER
8210 Renteinntekter I 545.85 0,00 + I 545,85
8190 Bankgebyr - I 134,50 0,00 - I 134.50

Sum 411,35 0,00 + 411,35
ÅRSRESULTAT 198 478,42 171 447,00 + 27 031,42

:1ass1f1ed: Internal



REGNSKAP FOR BÅSTAD IDRETTSLAG" SKØYTEGRUPPA 2020

INNTEKTER UTGlFTER

Drift• Oil AktMtetsstftte
Momskompensasjon
Sponsor og samarbeidsavtaler
Huslclelnntckter Stomua
DuønadsVlrksomhet
Provl5jon Bingo
Forstkringsutbetallnger • erstatninger
Grasrotandel
Egenandel deltakelse andres nasjonale Stevner/~
Gaver
Kiosksalg
Salg a, materiell/utstyr
Egenandel treningssamlinger
Reklam!!- og Annonseinntekter
Utleie a, matertell/utsl)ir, sliping
Utleieinntekter Bane
Stevneinntekter ~n• arrangementer
Lagskont1Bent
Stankontlgent egne arrangem<!ntcr
Skøvtesl<ole
Hwlelelnntekter Klubbltus
Al<tlYltetskontlgent
Reklameskilt på banen

SUM INNTEKTER

ÅRETS RESULTAT

BEHOLDNINGSENDRING

Gjeld banklån
Fordringer stllg og forsikring
Kasse
Bank 1140.20.15944 Drifukonto
Banlc 1140.66.21849 Kapitalkonto
Banlc 1140.67.80300 Sponsorkonto

Investering I ny skøvtehall
Andres Nujonale stevner/mesterskap
Str~muglfter
Investering I baneutstyr
Trenlngssamllnaer
Forsikringspremie
Utstvr
lnvesterfna I klubbhuset
Dugnadsutgtfter
Vedlikehold maskinhus, anlegg og bane
Vedlikehold klubbhus
Materiell/utstyr
KM11odt&)ørelse
lnvestet1n1 ut5t'/r
Bankgebyrer
Øvrtse arrangementutgifter
Banedrift pa Idrettsplassen
kl0Sksalg
Kontigent tll B6stad IL
Drift av baneutstyr
Egne kretmevner/-mesterskap
Utgifter ved Vlpps/lotterler o.l
Annonser
Blomster/gaver
Kontorrekvisita/trykksaker
Trener-utdanning/utgifter
Renhold klubbhus
Øreavrundlns

1 169143,44 SUM KOSTNADER

-25 078,05

INNG.BEB.
- 300 000,00

5 936,00
225 729,17
477427,6S

419,27
40951?,09

UTG.BER.

5 148,00
6 736,00

119 509,65 -
227794,09 -
25 246,31
384 434,05

-SU033,01
-191881,26
-n84S,3S
.57 665,25
-S4394,22
-51901,00
.45 551,85
·38 216,29
-37649,00
-23371,00
·18 801,32
-17 63S,50
-14 751,00
•9705,00
-9446,70
• 7 607,74
-7 204,03
·6156,24
.5 050,00
-2399,88
·1560,00
• 1356,12
-1299,50
• 415,00
·237.80
• 100,00
• 87,70

0,27
•l 194 321,49

ENDRING
300 000,00

5 148,00
800,00

106 219,52
249 633,S6
24 827,04
-25078,04

342 966,75
140783,00
102 895,00
92000,00
83 S00,00
80444,00
S8 280,00
43 374,69
35328,00
30183,00
28 225,00
27 546,00
22254,00
13750,00
13200,00
13034,00
10330,DD
7650,00
6180,00
5120,00
4 700,00
4 500,00
3 000,00

BAstod, 10 mars 2021

£iw1J~;J~Ettn S. Nilsen
kasserer

EidsbcH.ll cgnskflplg SA
revisor

.~
--i..~(f-1 r-7
Finn Lunde
leder
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Noter tll regnskapet 2020

Note 1 Regnskapsprinsipper

Regnskapet for Båstad Idrettslag- skøytegruppen føres som endring av likvide midler. Eiendeler
utover kasse- og bankinnskudd har ikke vært tatt med i balanseregnskapet, men opplyses i note.

Underskuddet i 2020 på kr 25 078 skyldes I hovedsak oppstart av prosjekt ny Ishall som har belastet
resultatet med kr 512 033, ref note 3

Note 2 Balanseregnskapet

Vesentlige anleggsmidler som ikke er tatt med i ba lanseregnskapet er følgende;

Tekst Anslått verdi Anskaffelse Anskaffelsesår
Bygg, tomt, feste tomt, kunstisanlegg 4000000 4000 000 2000
Traktor, Lamborghini 120 000 120000 2008
ls-Maskin 1320 885 1320 885 2019
SumAnleggsmidler 5440885 5440885

Kunstisanlegg består av følgende:
• Maskinhus
• Tidtager bu (container bygg)
• Klubbhus
• Tomt, eiet.
• Tomt i nordenden som er feste tomt Gnr. 156 / bnr. 2 / Fnr. 1, årlig festeavgift kr 100.

Løpetid er 40 år fra dato 27.11.2018 og er tinglyst.
• Teknisk anlegg ble sluttført I år 2000 og ble bygget med tippemidler og dugnads arbeide.

Note 3 Investeringer

Det er startet med et vedlikehold av banen før det eventuelt skal bygges ny ishall. Dette arbeidet er
utført fra september til desember i 2020. Da dette er arbeid som en vil se som en del av bygging av
ny ishall vil disse kostnadene tas ut av søknadsbeløpet for mva kompensasjon 2020 og tas med i
søknad om full mva refusjon for 2021- da vi søker full mva kompensasjon for anleggsbygg.
Det er også påløpt kostnader i 2020 i forbindelse med ny Ishall til tegning av bygg og plan arbeid i
forbindelse med bygg, Til sammen utgjør disse kostnadene totalt kr 512 033.

Note 4 Lån i Trøgstad Sparebank

lfbm. anskaffelse av ny Ismaskin ble tatt opp et lån i Trøgstad Sparebank på kr 300 000. Lånet er nå
betalt i sin helhet i desember 2020. Rentekostnader inkl. gebyrer er kr 9 206,82.



Til årsmøtet I Båstad Idrettslag - skøytegruppa

Revisjonsberetning
Vi har revidert årsregnskapet for Båstad Idrettslag - skøytegruppa for regnskapsåret 2020.
Årsregnskapet består av resultatregnskap, balanse og tilhørende noter.

Regnskapet viser et underskudd på kr 25 078

Vår oppgave er å uttale oss om årsregnskapet og øvrige forhold knyttet til regnskapsføringen med
tilhørende kontrollrutiner.

Vår revisjon er utført slik vi mener å kunne gl en betryggende sikkerhet for at årsregnskapet Ikke
inneholder vesentlig fellinformasjon. Revisjonen omfatter kontroll av utvalgte deler av materialet som
underbygger informasjonen i årsregnskapet, samt vurdering av innholdet i og presentasjon av
årsregnskapet.

VI mener at årsregnskapet gir uttrykk for Båstad Idrettslag - skøytegruppa sin økonomiske stilling pr
31.12.2020.

Mysen, 10. mars 2021

Espen Engebretsen
Eidsberg H. Regnskapslag SA

revisor


